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verslag vergadering 
 

datum:  ............................ 6 september 2022 

uur:  .................................. 20u – 23u00 

locatie:  ............................ Dorpzicht 1 

aanwezig:  ............... Hilde Filliers, Jean Coen, Jan Van Riel, Sally Djiba, Monique De Temmerman, Koen 

Paredaens, Frederika Houwelijckx, Lucienne Cavens, Gaby Van Dyck, Paul Van Nylen, 

Bob Peeters, Olivier Rul, Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  ..... Nadine Bovyn, Ingrid Van Tillo, Linda Mulder, Rita Stevens, Ivan Lootvoet   

verslag door:  ........... Erik Fuhlbrügge

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

Uitgesteld ......................   

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

/ 

 

PUNT 3. VARIA 

Koen heeft een aanvraag ingediend voor zijn Zoersels project in Bohicon.  Het is een verdere uitbouw van het 

bestaande larvenproject, met uitbreiding naar andere sites in Bohicon om dit te introduceren.   

De Wereldraad keurt dit Zoersels project goed.   

 

Jan vertelt ons dat de BBQ voor de vluchtelingen heel goed is verlopen.  KWB en de vele vrijwilligers hebben 

er een succes van gemaakt.  Een dikke pluim en waardering vanuit het college hiervoor. 

 

De weggeefwinkel kan sinds deze zomer ook bezocht worden door klanten van de netzak, die trouwens op 27 

oktober een opendeurdag organiseert.   

Volgend najaar zou er in de Bijl een tentoonstelling komen van een Syrische kunstenaar.  Hiermee kunnen we 

alvast rekening houden om randactiviteiten rond te organiseren. 

 

Verder kwam in de middenkatern van de Zoersel-magazine een artikel over Fairtrade te staan met leuke recep-

ten.   

Op 17 september viert Oxfam het 30-jarig bestaan van Oxfam Zoersel in de Kapel van het gemeentehuis.   

 

Olivier wilt het internaat voor dove kinderen (Zoersel project) mee ondersteunen. Erik neemt contact op met 

Veerle. 

 

Luciene vraagt het contact op van Hidrodoe om een aanvraag rond water te kunnen doen.  

 

Monique vertelt dat Bolirecal heeft via de bib een gift gekregen voor het project.   
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PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 DE 11.11.11-ACTIE 

• We gaan terug bussen zoals vorige jaren.  Frederika is volop bezig met de inventarisatie.   

• De 10.000 overschrijvingsformulieren zijn besteld en worden in het gemeentehuis geleverd. 

• In de Zoersel-magazine komen twee pagina’s over de 11.11.11-campagne. 

• Scouts Zoersel gaan we contacteren om te zien wat ze graag willen doen. 

• Paul zal de scholen contacteren voor de kalenders. 

• Jean maakt extra reclame voor de placemats. 

 

PUNT 4.2 PARKPLEZIER 

Frederika heeft van Dominique vernomen dat die het graag nog hap-klaarder heeft dan vorige keer. 

We hebben echter alles samen met hen besproken, maar de communicatie is soms met vertraging. 

Vanuit de organisator volgt Kaat Parkplezier verder op.  We zullen dit met haar verder bespreken in november.  

Dan komen Jan, Monique, Frederika en Erik samen om het draaiboek verder op punt te zetten met Kaat. 

Verder was de opkomst goed en de sfeer geweldig.  Het scherm werkte goed. 

De maaltijd moesten we annuleren wegens te weinig reclame vooraf. 

Dit moeten we volgend jaar anders aanpakken. 

 

PUNT 4.3 KERSTMARKT 

Er komt een artikel in de Zoerselmagazine waar ook de centrale projecten CHEF en CoZoego worden uitge-

legd.   

Wij zorgen voor animatie. 

 

Vergeet jullie niet in te schrijven! 

 

PUNT 4.4 STEDENBAND 

De 10 jongeren zijn goed vertrokken.  Ze hebben goed hun best gedaan om verschillende activiteiten te orga-

niseren.  De opvolging ter plaatse gebeurt door Laurinda, Elvire en Euloge (afdelingshoofd vrije tijd).   

Op 22 oktober komt er normaal gezien een delegatie van Bohicon naar hier.  De delegatie bestaat uit de bur-

gemeester, Euloge (afdelingshoofd vrije tijd), de voorzitter van de commissie internationale samenwerking en 

een oppositieraadslid.  Het zal zoals gewoonlijk een intensief bezoek worden waarbij we ook een dag Neupré 

zullen bezoeken, onze gemeenschappelijke partner voor het federale programma van UVCW (de Waalse 

VVSG).   

Veder staan nog het werkbezoek aan Bohicon op het programma en begin volgend jaar de inleefreis.  Daar-

voor doet Erik nog eens een oproep.  Tot nu zijn er 9 kandidaten.   

 

VOLGENDE VERGADERING 

4 oktober om 20 uur in zal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda: 

1. Goedkeuring verslag 

2. Mededelingen uit het college 

3. Varia 

4. 11.11.11 

5. Kerstmarkt 

6. Parkplezier 

7. Stedenband 

8. fairtrade 

 


